
خبر کوتاهاخبار
پرداخت معوقات حق التدریس ها تا پایان سال

دانش آموزان امسال پیک نوروزی ندارند

آشنایی شهرداران مدارس با نحوه فعالیت های معاونتهای منطقه سه

شهردار تهران خبر داد:

افتتاح زیرگذر گیشا در نیمه نخست اسفند

با حضور نماینده انجمن نابینایان برگزار شد:

سنجش استاندارد پروژه های مناسب سازی معابر برای معلولین در بخش مرکزی شهر تهران 

پرداخت  زمان  درباره  پرورش  و  آموزش  وزیر 
این  التدریس ها گفت: همه تلاشمان  معوقات حق 
بپردازیم.  سال  پایان  از  قبل  را  معوقات  که  است 
دریافت  ماه  در  را  ما حقوقشان  فرهنگی  همکاران 
اضافه  معلم  کمبود  علت  به  برخی  اما  کرده اند، 
تدریس داشته اند و ساعاتی بیشتر تدریس کرده اند 
که متاسفانه در سال جاری هنوز پرداخت نشده و 
از سازمان برنامه قول گرفتیم که به سرعت منابع 

لازم تامین شود.
آیین  حاشیه  در  میرزایی  حاجی  محسن 
اسلامیه  مولود  بازگشایی مدرسه دخترانه خیرساز 
بیان  با  تهران  پرورش  و  آموزش   ۸ منطقه  در 
اینکه آمدیم اینجا تجلی عشق و محبت را ببینیم 
گفت: انسان تحت تاثیر قرار می گیرد که فرزندان 
و  خلاق  فکر،  خوش  نیروهای  چه  سرزمین  این 
توسط  مدرسه  این  هستند.  پذیری  مسئولیت 

جوانان متعهد ساخته شد.
وی افزود: کار مدرسه سازی جزو باارزش ترین 
دلسوزانی  همه  مشارکت  نیازمند  و  است  اقدامات 
هستیم که می توانند در این کار خیر به ما کمک 
را  ما  نیاز  مورد  فضای  سو  یک  از  کار  این  کنند. 
تامین می کند و از سوی دیگر فرهنگی را ترویج 
فرهنگ  است،  آن  نیازمند  ما  جامعه  که  می کند 
جامعه؛  ساختن  در  مشارکت  و  پذیری  مسئولیت 
نیازمند توسعه و شکل گیری این فرهنگ هستیم.

وضع  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
استان های  به  نسبت  آموزشی  فضای  در  تهران 
دیگر نامطلوبتر است و رشد جمعیت دانش آموزی 
بالاست گفت: اخیرا از مدرسه ای در فشافویه بازدید 

 ۹.۲ آموزی  دانش  جمعیت  رشد  آنجا  در  داشتم 
درصد بود. تهران نیازمند اهتمام ویژه است. دولت 

و خیرین باید کمک کنند.
 ۱۰ امسال  ماه  مهر  میرزایی  حاجی  گفته  به 
را  کلاس   ۴۶۰۰ ماه  بهمن  و  درس  کلاس  هزار 
فضاهای  ساخت  نیازمند  همچنان  اما  شده  افتتاح 

آموزشی هستیم.
حق  معوقات  پرداخت  زمان  درباره  وی 
معوقات  پرداخت  تلاشمان  التدریس ها گفت: همه 
ما  فرهنگی  همکاران  است.  سال  پایان  از  قبل 
حقوقشان را در ماه دریافت کرده اند، اما برخی به 
علت کمبود معلم اضافه تدریس داشته اند و ساعاتی 
بیشتر تدریس کرده اند که متاسفانه در سال جاری 

هنوز پرداخت نشده و از سازمان برنامه قول گرفتیم 
که به سرعت منابع لازم تامین شود.

از  برخی خریدخدمتی هستند که  افزود:  وی 
این  که  شرکت هایی  و  مجموعه  با  ارتباط  طریق 
کامل  طور  به  حقوقشان  می کنند  اداره  را  مدارس 
قبال  در  را  تعهداتمان  باید  ما  و  نشده  پرداخت 
شرکت ها و آنها باید تعهداتشان را در قبال معلمان 
ایفا کنند. امیدواریم همه این تعهدات و بخشی از 
مطالبات اداری کارکنان را تا آخر سال تسویه کنیم. 

تعیین تکلیف استخدام آموزشیاران نهضت 
سواد آموزی

تکلیف  تعیین  درباره  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نیز  آموزی  سواد  نهضت  آموزشیاران  استخدامی 

وجود  جدی  مشکل  آموزشیاران  مورد  در  گفت: 
درنظر  آزمون  در  می توانند  عمده ای  بخش  ندارد. 
یک  شدند  موفق  اگر  و  کنند  شرکت  شده  گرفته 
هفته  آزمون  این  بینند.  می  آموزش  یکساله  دوره 
تکمیل  پرونده ها  اخیرا  شد.  خواهد  برگزار  آینده 
درباره  اما  است.  شده  تعیین  زمانبندی  و  شده 
از  را  حقوقشان  که  آنها  دبستانی  پیش  مربیان 
آموزش و پرورش دریافت کرده اند و از قبل سال۹۱ 
با ما همکاری کرده اند مشمول می شوند اما آنها که 
ما دریافت  از  را  یا حقوقشان  و  نداشته  ابلاغ  ما  از 
آزمونهای  در  باید  اینها  نیستند.  مشمول  نکرده اند 

استخدامی عمومی شرکت کنند.
وزیر آموزش و پرورش درباره اطلاعیه سازمان 
سنجش و عدم برگزاری کنکور در برخی کشورها 
ندارم چه  اطلاعی  اقدام سازمان سنجش  از  گفت: 
دارند  خود  خاص  استانداردهای  آنها  است.  کرده 
ما  شود  ایجاد  آموزان  دانش  برای  مشکلی  اگر  اما 

پیگیری می کنیم.
دانش آموزان پیک نوروزی ندارند

وی همچنین با بیان اینکه شرط افزایش سقف 
سنی برای دانشگاه فرهنگیان تغییری نکرده و بالا 
که  کرد  اعلام  دارد  قانونی  محدودیت  سن،  بردن 
عید ۹۹ هم پیک نوروزی نداریم. چندسالی است 

تکالیف مهارتی آمده و به شکل پیک نیست.
برای  رای  اخذ  شعب  مدارس  درباره  وی 
کشور  وزارت  با  خوبی  همکاری  گفت:  انتخابات 
داریم. عمده انتخابات روی دوش آموزش و پرورش 
انتخابات  برگزاری  در  ما  مدارس  و  مدیران  است. 

مشارکت موثر دارند. 

شهرداران مدارس با نحوه فعالیت معاونت هاي 
امور اجتماعي و فرهنگی، حمل و نقل و ترافیک،  
زیست  محیط  و  و خدمات شهري  عمراني  و  فني 

منطقه سه آشنا شدند. 
به گزارش امتیاز، به گفته رحمانی جانشین 
آموزش  مدیر  و  فرهنگی  و  اجتماعی  امور  معاونت 
تمرینی  مدرسه  شهردار  طرح  شهروند،  های 
حیات  ادامه  اجتماع،  به  آموزان  دانش  ورود  برای 
اجتماعی، پذیرش مسئولیت پذیری و مشارکت در 

امور شهر و کشور، کسب تجربه دموکراسی است. 
در  گفت:  مدارس  شهرداران  به  خطاب  وی 
فضای کالبدی که به عنوان شهر در آن زندگی می 
و اخلاق  به حقوق  افرادی است که  نیازمند  کنیم 
این  توسعه  در  و  باشند  داشته  آشنایی  شهروندی 

کالبد کوشا باشیم. 
مدیر  و  فرهنگی  و  اجتماعی  امور  معاونت 
آموزش های شهروند اذعان داشت: شما به عنوان 

شهردار مدرسه باید تلاش کنید در کنار رشد علمی 
دانش آموزان به تربیت شهروندانی وظیفه شناس، 

آداب دان و آشنا به حقوق شان نیز توجه نمایید. 
تا  بگیریم  فرا  باید  داد:  توضیح  رحمانی 
مشکلات را پس از تجزیه و تحلیل حل کنیم این 
توانمندی را در خود رشد دهید و در تمام شئون 

زندگی تان آن را به عنوان نقشه راه انجام دهید. 
هزینه  مبداء  از  پسماند  تفکیک  با  افزود:  وی 
را  آن  علت  همین  به  یابد  می  کاهش  شهر  های 
در میان دوستانتان تسری دهید. در ادامه موسوی 
رییس خدمات و آسیب های اجتماعی درخصوص 
اجرای طرح بازیافت الکترونیک در مدارس، برپایی 
کارگاه های مورد نیاز دانش آموزان، توزیع کارتن 
پلاست یا مخزن در مدارس و موضوعات کارآفرینی 

و گذر مهارت مطالبی را عنوان کرد. 
اکبری جانشین حوزه خدمات شهری و محیط 
توسعه  گفت:  نشست  این  سخنران  دیگر  زیست 

الگوی  گسترش  و  مدارس  حیاط  در  سبز  فضای 
تفکیک پسماند از مبداء از جمله موضوعاتی است 
که شهرداری از شهرداران مدارس انتظار دارد.  وی 
افزود: 3۰ درصد از وزن زباله ها آب و شیرابه است 
که با تفکیک درست پسماند و مدیریت درست به 
انجامد بطور  کاهش مشکلات زیست محیطی می 
مثال: جانوران موذی از زندگی مان حذف خواهند 
شد.  اکبری با معرفی اپلیکیشین بهزی به شهرداران 
مدارس آن را مشوقی برای تفکیک پسماند خشک 
و تر دانست که باعث کمک به پاکی محیط زیست 
می شود. وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۱۱ 
هزار کاربر از این اپلیکیشین استفاده می کنند که 

7۰ درصد آنها افراد ۱۱ تا ۱7 سال هستند. 
مسئولیت  ارتقای  گام  اولین  وی،  گفته  به 
در  مناسب  های  طرح  و  ریزی  برنامه  اجتماعی، 
راستا  همین  در  باشد،  می  زیست  محیط  زمینه 
بازیافت یک وظیفه است که توسط آن به مسئولیت 

اجتماعی دست می یابیم. 
شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون  موسوی 
بزرگراه  و  پلها  انهار،  معابر،  نگهداشت   ،  3 منطقه 
شهرداران  از  و  خواند  حوزه  این  وظایف  از  را  ها 
مدارس درخواست کرد در صورت مشاهده هر گونه 
ناهنجاری در سطح محل های مذکور با سامانه های 
تا  و  گرفته  تماس  و ۱۸۸۸   ۱37 همگانی  نظارت 

حصول نتیجه موارد را پیگیری کنند. 
وفقی معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
عمومی  نقل  و  وسایل حمل  درخصوص   3 منطقه 
بدلیل  منطقه  این  افزود:  و  کرد  عنوان  را  مطالبی 
حضور مراکز تجاری و اداری جذب سفرش در ابعاد 

یک کلان شهر است. 
به شهرتان احساس  اینکه نسبت  بیان  با  وی 
تاکنون  مهر  اول  از  داشت:  اظهار  کنید  مسئولیت 
ایمن سازی مدارس سطح محدوده ای  موضوعات 

منطقه اجرا شده است

شهردار تهران از افتتاح زیر گذر گیشا در نیمه نخست اسفند ماه 
سال جاری خبر داد.

پیروز حناچی در آیین بهره برداری از ۵۵ پروژه مدیریت شهری 
در منطقه ۲۲ تهران ضمن تبریک ولادت حضرت فاطمه )س( و روز 
مادر گفت: منطقه ۲۱ و ۲۲ آخرین  مناطقی بودند که به طرح جامع 
پیوستند به شکلی که منطقه ۲۱ در سال ۸۲ و منطقه ۲۲ نیز پس 
از سال ۸۶ در طرح جامع قرار گرفتند و بارگذاری جمعیتی در آنها 

آغاز شد.
آخرین  حقیقت  در   ۲۲ منطقه  در   ۸۶ سال  از  پس  افزود:  وی 
فرصت های شهر تهران از دست رفت. در این منطقه ورزشگاه آزادی، 
باغ گیاه شناسی و پروژه هایی همچون ایران مال تحقق پیدا کرد. پس 
به شورای عالی شهرسازی  را  از سال ها غفلت طرح تفصیلی منطقه 

بردیم و آخرین مراحل این کار در حال سپری شدن است.
شهردار تهران به افتتاح قطعه یک اتوبان تهران شمال در آینده 
نزدیک اشاره کرد و افزود: با افتتاح این مسیر منطقه ۲۲ تا شهرستانک 
که  می کند  پیدا  کاهش  رسیدن  برای  زمان  دقیقه   3۰ از  کمتر  به 

می تواند گام موثری باشد و نتیجه تلاش های بسیاری است.
 ۲۲ منطقه  تفصیلی  طرح  ویژگی های  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
آغاز  آن  آبگیری  زمستان  فصل  همین  در  که  است  چیتگر  دریاچه 
می شود و با توجه به تصفیه خانه ای که دارد کیفیت آب آن تضمین 
تهران است و  ترین منطقه  می شود. در حقیقت منطقه ۲۲ کم آب 
آخرین ذخایر تعبیه شهر تهران نیز در آن قرار گرفته است که باید 

برای خدمات بهتر از ظرفیت های موجود آن بهره بگیریم.
شهردار تهران به عدم توازان توسعه جمعیت و خدمات در این 
منطقه  برج های مسکونی  تکمیل  از  افزود: پس  و  اشاره کرد  منطقه 
استقرار جمعیت در آن اتفاق می افتد که در آن هنگام مشکلات عدم 
توسعه ای خدمات لازم بیشتر قابل مشاهده خواهد بود. در شرایطی 
هستیم که اکثر پروژه های بزرگ در تهران افتتاح شدند و یا تا پایان 
سال همانند زیرگذر گیشا به بهره برداری می رسند و پس از آن شاهد 
افزایش خدمات در سطح  از پروژه ها در جهت  افتتاح نسل جدیدی 

محلات شهر تهران خواهیم بود. یکی از این پروژه ها اتصال پیاده راه 
بوستان چیتگر به مجموعه دریاچه خلیج فارس است.

مانده  مترو مغفول  به شبکه  اتصال منطقه ۲۲  تاکید کرد:  وی 
که در اولویت اقدامات ما برای این منطقه قرار گرفته است. همچنین 
افراد  تا  ادامه پیدا خواهند کرد  پروژه های خدماتی در سطح منطقه 
برای بهره گیری از خدمات مجبور به طی کردن مسافت های طولانی 

با خودرو نشوند.
حناچی در حاشیه این مراسم و در جمع خبرنگاران نیز گفت: 
 ۲۲ منطقه  سطح  در  تومان  میلیارد   ۶۲ اعتبار  با  پروژه   ۵۵ امسال 
برداری  بهره  به  بوستان  و  پارک  تا  بار  تره  و  میوه  میدان  احداث  از 
رسید منطقه ۲۲ در بخش مسکونی توسعه بی رویه ای داشته  است 
که  پروژه های  اکثر  لذا  نکرده  پیدا  توسعه  آن  با  متناسب  و خدمات 
امروز به بهره برداری رسید از جنس خدمات محلی و با هدف کاهش 

ترددهای درون شهری بوده است.
که  چند  هر  نیست  مسکن  فقط  شهر  مطمئنا  کرد:  تاکید  وی 
مسکن برای استقرار خانواده ها لازم است اما توسعه خدمات و توجه به 
اوقات فراغت نیز باید مدنظر قرار بگیرد هرچه خدمات محلی بیشتر 

تامین شود از سفرهای درون شهری کاسته می شود.
شهرسازی  عالی  شورای  با  توافق  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
بارگذاری سنگین مسکونی دیگر در منطقه ۲۲ نخواهیم داشت و روال 

عادی صدور پروانه و ساخت و سازها طی خواهد شد.
شهردار تهران همچنین این خبر را هم اعلام کرد که در نیمه 

اول اسفند امسال نیز انشالله شاهد افتتاح زیرگذر گیشا خواهیم بود.
اجازه بارگذاری های سنگین را در منطقه ۲۲ نمی دهیم

شهردار تهران گفت: طبق توافقی که با شورای عالی شهرسازی 
و کمیسیون ماده ۵ صورت گرفته است بارگذاری سنگین در منطقه 

۲۲ نخواهیم داشت.
 ۲۲ منطقه  پروژه های  افتتاح  مراسم  حاشیه  در  حناچی  پیروز 
ارزش  با  امروز حدود ۵۵ پروژه  با حضور در جمع خبرنگاران گفت: 
تقریبی ۶۲ میلیارد تومان در منطقه ۲۲ افتتاح شد. واقعیت این است 

یافته  توسعه  رویه  بی  شکل  به  مسکونی  بخش های  منطقه  این  در 
اکثر  رو،  این  از  است.  نکرده  رشد  رسانی  خدمات  آن  با  متناسب  و 
پروژه های فعلی از جنس خدمات محلی برای کاهش سفرهای درون 

شهری و تالمات ناشی از عدم خدمات رسانی است.
داشتن  داد:  ادامه  نیست،  مسکن  فقط  شهر  اینکه  بیان  با  وی 
مسکن برای استقرار خانواده ها لازم است، اما در کنار آن اینکه بتوانیم 
مکان ها  ترین  نزدیک  از  را  عمومی  مایحتاج  مردم  که  کنیم  کاری 
تأمین کنند اصل است. داشتن بوستان و توسعه دریاچه برای استفاده 
اگر در  اهداف ماست و مطمئناً  مردم محلی و سایر شهروندان جزو 
همه محلات خدمات محلی ارائه شود از سفرهای غیرضروری درون 
شهری کاسته می شود. حناچی در پاسخ به این سوال که آیا باز هم 
برای ساخت و ساز مسکونی مجوز داده خواهد شد،  این منطقه  در 
گفت: طبق توافقی که با شورای عالی شهرسازی و کمیسیون ماده ۵ 
صورت گرفته است بارگذاری سنگین در این منطقه نخواهیم داشت 
و منطقه به طور طبیعی با پروانه های جزئی که صادر می شود به رشد 
طبیعی خود ادامه می دهد. وی در پاسخ به این سوال که افتتاح بعدی 
شهرداری چه پروژه ای است، عنوان کرد: نیمه اسفند بزرگ ترین پروژه 
زیادی  مشکلات  با  آن  اجرای  و  است  گیشا  پروژه  که  فعلی  شهری 

همراه بود را افتتاح می کنیم.

معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه۱۱ تهران از روند پروژه 
های مناسب سازی این منطقه و حضور نمایندگان انجمن نابینایان 
برای سنجش استاندارد های این پروژه ها در محلات مرکزی پایتخت 

خبر داد.
و  فنی  معاون  حسینی  شاه  علی  محمد  امتیاز،  گزارش  به 
مناسب  طرح   3۰ از  بیش  اتمام  از  منطقه۱۱  شهرداری  عمرانی 
سازی در محلات مرکزی پایتخت و دعوت از نمایندگان انجمن های 
معلولین به خصوص نابینایان برای سنجش استاندارد های این پروژه 

ها در محله های مرکزی پایتخت خبر داد.
شاه حسینی با بیان این که تهران شهری برای همه است؛ عنوان 
داشت: معلولین و افراد کم توان نیز به مثابه سایر شهروندان از حقوق 
شهروندی برخوردار هستند و باید شرایط رفاه و حضورشان در جامعه 
را مهیا کرد. وی افزود: با توجه به این نکات، اجرای طرح های مناسب 
سازی با در نظر گرفتن وضعیت معلولین شامل نابینایان و افراد کم 
توان که با ویلچر در سطح شهر تردد دارند؛ اجرا شد و ۲ پروژه مناسب 
که  است  تکمیل  درحال  مهر  بوستان  و  محله سلامت  سرای  سازی 

پیشرفت ۸۰درصدی داشته و تا پایان سال جاری به پایان می رسد.
معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه۱۱ در ادامه با اشاره به اهمیت 

اتوبوس BRT در سطح شهر گفت: ۲۶  ایستگاه های  مناسب سازی 
ایستگاه اتوبوس در سطح منطقه مناسب سازی شده است که از این تعداد، 
انقلاب اسلامی، مختاری،  ایستگاه های  ایستگاه در خط 7 شامل   ۱۸
جمهوری اسلامی،جامی و ... و 7ایستگاه در خط ۲ شامل ایستگاه های 
وحدت اسلامی در خطوط رفت و برگشت، تقاطع ولی عصر)عج( و مولوی 
در مسیر رفت و برگشت، هلال احمر و عباسی در مسیر رفت و برگشت 

و... و یک ایستگاه در خط۴ در مسیر رباط کریم است.
او در تشریح اقدامات  انجام شده توسط در زمینه مناسب سازی 
پروژه های پایلوت ویژه معلولین و افراد کم توان در محله های مرکزی 
پایتخت خاطر نشان کرد: در طرح مناسب سازی می توان به مناسب 
سازی کلید راهنمای آسانسور ساختمان های اداری منطقه و برخی 
سراهای محلات۱7گانه به صورت نوشته های بریل، نصب بالابر، نصب 
رمپ معلولین، مناسب سازی سرویس های بهداشتی، نصب میله های 

دستگرد و تایل های سکه ای در ایستگاه های اتوبوس اشاره کرد.
شاه حسینی گفت: در حال حاضر طرح مناسب سازی بوستان 
مهر به نشانی خیابان ژیان پناه نبش کوچه فرتاش در حال اجرا است 
که پیشرفت ۸۰ درصدی داشته است و در پروژه پایلوت مناسب سازی 
سرای محله نیز پیشرفت ۲۰درصدی داشته ایم که این دو طرح نیز تا 

پایان سال جاری به اتمام خواهد رسید و شهروندان کم توان و معلول 
می توانند به راحتی از این خدمات بهره مند شوند.

او با اشاره به اهمیت و هدف طرح مناسب سازی در منطقه۱۱ 
گفت: هدف اصلی ما در اجرای این طرح بهره مندی شهروندان معلول 
و کم توان از حقوق شهروندی بوده است که برای سنجش استاندارد 
طرح و بهره برداری معلولین از برخی انجمن ها و افراد معلول و کم 
توان دعوت به عمل آمد تا با حضور در محل های مناسب سازی شده، 
نواقص  رفع  برای  و  دهند  قرار  سنجش  مورد  را  ها  پروژه  استاندارد 

احتمالی،  یاری رسان منطقه باشند.
وی افزود: بر همین اساس در هفته گذشته از انجمن نابینایان 
دعوت به عمل آمد تا در هشتمین نشست تخصصی کمیته مناسب 
و  فنی  معاونت  و متخصصین  مدیران  با حضور  که  منطقه۱۱  سازی 

عمرانی منطقه۱۱ برگزار شد، حضور به عمل آورند .
این  در  کرد:  نشان  خاطر  درانتها  منطقه۱۱  شهردار  معاون   
نکات،  بررسی  از  و پس  نابینایان حاضر شد  انجمن  نماینده  نشست 
ارایه پیشنهادات و کسب نکته نظرات نماینده انجمن برای اصلاح و یا 
ادامه روند مناسب سازی به بازدید از پروژه های پایلوت مناسب سازی 

منطقه۱۱ پرداخته شد.

نخستین پویش کتابخوانی ویژه مدیران 
شهرداری منطقه ۱۳     

 نخستین پویش کتابخوانی با موضوع بحث 
تفکر  بست  »کار  کتاب  خصوص  در  گفتمان  و 
حضور  با  انسانی«  منابع  رهبری  در  استراتژیک 
منطقه۱3  نواحی  شهرداران  و  مدیران  معاونان، 
در سالن اجتماعات نگارخانه شرق برگزار شد.   

به گزارش امتیاز، حمیدرضا پازوکی معاون 
با   ۱3 منطقه  شهرداری  انسانی  منابع  توسعه 
افزایش سطح کیفی سرمایه های  لزوم  بر  تاکید 
انسانی، این پویش را عاملی برای ارتقای فرهنگ 
کتابخوانی و توانمند سازی مدیران دانست و افزود: 
»در گام بعدی پویش در نظر داریم نشست هایی 
مجموعه،  زیر  ادارات  در  کوچکتر  مقیاس های  با 
معاونت ها و نواحی برگزار شود و در هر جلسه با 
معرفی یک کتاب، اعضا به گفتگو بپردازند تا بتوانند 
سطح آگاهی خود به خصوص در مسائل مربوط به 
مدیریت شهری را افزایش دهند.« گفتنی است، در 
این نشست با تاکید بر اهمیت کتاب و کتابخوانی، 
کتاب »کار بست تفکر استراتژیک در رهبری منابع 
به  جعفری  علامه  جشنواره  برگزیده  اثر  انسانی« 
همه حاضران در برنامه اهدا و در ادامه کلیات کتاب 
بوسیله دکتر خدمتگزار ، مولف این کتاب، تشریح 

و ارائه شد.

توسعه فضای آموزشی بوستان ترافیک 
منطقه۱5 

فضای آموزشی بوستان ترافیک منطقه ۱۵ با 
احداث ساختمان جدید اداری و آموزشی به ۴۰۰ 

مترمربع توسعه پیدا کرد. 
به گزارش امتیاز، مسعود لواف زاده معاون 
حمل و نقل و ترافیک منطقه با بیان مطلب فوق 
انباری جدید  و  اداری  احداث ساختمان  با  افزود: 
به مساحت ۲3۰ مترمربع  و نیز عملیات بازسازی 
فضای آموزشی به مساحت ۱۴۰ مترمربع بوستان 
به ۴۰۰  بوستان  این  توسعه  مجموع  در  ترافیک 
اتمام  با  اینکه  به  اشاره  با  وی  رسید.  مترمربع 
فضای   ، ترافیک  بوستان  توسعه  اجرایی  عملیات 
آموزشی بوستان ترافیک بالغ بر ۶ هزار و ۵۰۰ متر 
مربع شده است، افزود: اعتبار این عملیات از محل 
صرفه جویی در حوزه نگهداشت پروژه ها تامین 
شد. لواف زاده اضافه کرد: دوره های متنوع آموزشی 
توسط کارشناسان ترافیک، آموزشگر سازمان آتش 
نشانی، مربی فدراسیون دوچرخه سواری و ... برای 
گروه های سنی مختلف شهروندان با هدف ارتقای 
ترافیک  بوستان  در  روزه  همه  ترافیکی   فرهنگ 
منطقه ۱۵ برگزار می شود. وی با اشاره به اهمیت 
آموزش و نهادینه کردن رفتارهای ترافیکی از سنین 
بزرگسالی  در  ترافیکی  تخلفات  درکاهش  پایین 
از  نونهال مهدهای کودک  و  آموزان  دانش  افزود: 
طریق اجرای نمایش عروسکی، آموزش چهره به 
چهره و حضور در بوستان با مباحث ترافیکی آشنا 

شدند.

۸۰ درصد جانباختگان حوادث ترافیکی مردان هستند
رشد منفی جمعیت در ۲۰ سال آینده

عضو هیئت علمی دانشگاه شهید بهشتی: اگر 
نشود، ۲۰  بررسی  تهدیدات رشد منفی جمعیت 

سال آینده جمعیت ایران سالمند خواهد بود.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی 
همایش؛ آقای دکتر غلام رضا محسنی، عضو هیأت 
در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  علمی 
آستانه برگزاری چهارمین همایش سلامت مردان و 
دوازدهمین همایش مرکز تحقیقات سلامت گفت: 
این همایش 3۰ بهمن تا ۲ اسفند با حضور استادان 
و صاحبنظران برجسته دانشگاه ها ی سراسر کشور 
دوره های  با  آن  شاخص  تفاوت  و  می شود  برگزار 
آن  علمی  بار  بر  علاوه  که  بوده  مباحثی  گذشته 
را  و  بوده  مملکت  عمده  مشکلات  به  پرداختن 
حل های عملی و علمی برای جامعه مفید و اثربخش 
خواهد بود.وی افزود: سه محور اصلی این همایش 
موضوع سلامت مردان و حوادث ترافیکی، سلامت 
بیماری های  و  مردان  سلامت  جمعیت،  و  مردان 
به  مقاله   3۰۰ حدود  کنون  تا  است.  پروستات 
دبیرخانه این همایش واصل شده و ۸۰ مورد از آن ها 
برگزیده شده است. همچنین در طول  ارائه  برای 
سه روز برگزاری همایش ۱7 نشست تخصصی، ۱۰ 
کارگاه آموزشی و یک ارتباط زنده با جراحان اروپا 
- ایتالیا خواهیم داشت و موضوعات به صورت کامل 
داد.این عضو  قرار خواهند  ارزیابی  و  بررسی  مورد 
هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
با اشاره به اینکه حدود 7۵ درصد از جان باختگان 
حوادث ترافیکی درون شهری و ۸۰ درصد از جان 
هستند،  مردان  شهری  برون  تصادفات  باختگان 
گفت: برگزاری این همایش پیام هایی را برای مردم و 
مسوو لان، برنامه ریزان و حتی سیاست گذاران دارد 
و مدیران اورژانس کشور، مدیریت بیمارستان ها و 
انجمن های آموزشی مربوطه نیز علاوه برحضور فعال 
به نوعی از برگزاری این همایش بهره مند خواهند 
شد به امید اینکه برون ده همایش بتواند در حل یا 
کاهش ویا پیشگیری موضوعات محور ها مطرح اقدام 
موثری را انجام دهد.آقای دکتر محسنی با اشاره به 
تصادفات  مصدومان  به  رسیدگی  اهمیت  موضوع 
از  از ورود به بیمارستان، حین درمان و بعد  قبل 
ترخیص از بیمارستان و حتی مسأله سیاست ها از 
لحاظ ترافیک در این همایش مورد بحث و گفتگو 
قرار می گیرد، گفت: محور اصلی دیگر این همایش 
موضوع جمعیّت و مردان است چرا که کشور ایران 
رو به سالمندی است و آمار تولد ها در کشور کاهش 
یافته و به عبارتی جمعیت ایران رو به منفی شدن 
مورد  مسأله  این  و خطرات  تهدیدات  اگر  و  است 
ایران  آینده جمعیت  نگیرد ۲۰ سال  قرار  ارزیابی 
سالمند شده و خیلی فعال نخواهد بود بنابراین این 
موضوع موید ضرورت برنامه ریزی و سیاست گذاری 
بود..وی خاطرنشان  این زمینه خواهد  مناسب در 
همایش  در  بحث  مورد  موضوعات  دیگر  از  کرد: 
موضوع سلامت مردان و پروستات است و با توجه 
به اینکه بیماری پروستات یک بیماری هزینه بر و 
آزار دهنده برای مردان محسوب می شود، در این 
همایش تلاش شده که با همکاری انجمن اورولوژی 
قرار  گفتگو  و  بحث  مورد  را  کاملی  مباحث  ایران 
دهیم تا با بررسی های علمی و راهکار های مناسب و 
به موقع از مشکلات ناشی از آن در مردان جلوگیری 

کرد.

بوستان نیاوران هوشمند سازی می شود
نوین  مدیریت  راستای  در  نیاوران  بوستان 
شمال  در  گردشگری  توسعه  محوریت  با  شهری 

تهران ، هوشمند سازی  می شود.
موسوی  حمید  سید  امتیاز،  گزارش  به 
شهردار این منطقه با بیان مطلب فوق اظهار داشت 
و  گردشگري  ي  بالقوه  ظرفیت هاي  به  باتوجه   :
دارا بودن مراکز خاص به ویژه بوستانهاي شاخص 
یک  منطقه  شهری  مدیریت   ، تهران  شمال  در 
پیش  گردشگری  بر  تمرکز  با  را  ،هوشمندسازی 
اولیه  مطالعات  انجام  به  اشاره  با  وی  برد.  خواهد 
های  ماه  در  منطقه  هوشمندسازی  ی  حوزه  در 
گذشته، افزود : براساس مطالعات انجام شده بر روی 
مراکز گردشگری شمال تهران ، بوستان نیاوران به 
عنوان یکی از بوستان های فرا منطقه ای گزینه ی 
مناسبی برای انجام پروژه های هوشمندسازی به 
عنوان پایلوت در گام نخست، شناسایی و به ستاد 
هوشمندسازی تهران معرفی شده است.  شهردار 
منطقه یک گفت : در همین راستا معاونت برنامه 
ریزی و توسعه شهری به همراه گروه متخصص و 
فنی در حوزه ی هوشمندسازی به منظور بررسی 
شرایط موجود و طراحی های لازم در انجام پروژه 
ها  از بوستان نیاوران بازدید کرد و مقرر شد بعد 
از برآوردهای زمانی و ریالی، فاز عملیاتی آن آغاز 
شود.موسوی تصریح کرد : آبیاری هوشمند فضای 
سبز، هوشمندسازی چاه های آب، تصفیه پساب 
هوشمندسازی   ، ها  بوستان  آب  بازچرخانی  و 
هوشمند  آبنمای  اجرای   ، ها  بوستان  روشنایی 
تعاملی، سیستم پیش بینی وقوع سیل و ... از جمله 
پروژه های پیشنهادی در حوزه ی هوشمندسازی 

در بوستان های منطقه یک است.

افزایش تخفیف نقدی عوارض 
ساختمانی از ۱5 به ۲۰ درصد در 

منطقه۲۱ اجرایی شد
برابر تصویبی یکصد و نودمین جلسه شورای 
عوارض  تقسیط  شرایط  تهران،  شهر  اسلامی 
ساختمانی از قبیل پیش پرداخت و تعداد اقساط 
ماهانه؛ اصلاح شد و تخفیفات نقدی از ۱۵ به ۲۰ 

درصد افزایش یافت.
به گزارش امتیاز، حمیدرضا آزادواری معاون 
مالی و اقتصاد شهری این منطقه با اعلام خبر فوق 
عوارض  ۱۵به۲۰درصد  از  نقدی  تخفیفات  گفت: 
تراکم،  مازاد  زیربنا،  عوارض  شامل  ساختمانی، 
تغییرکاربری، پذیره، پیش آمدگی، بالکن، اراضی 
است.  بهینه  ارزش  و  تشرف  حق  ساختمانی،  و 
کتبی  درخواست  در صورت  افزود:  وی همچنین 
مؤدیان، مبنی بر واریز پیش پرداخت بیشتر مازاد 
بر حداقل درصد تعیین شده، پاداش و جایزه خوش 
حسابی به میزان ۲۰درصد به آنها تعلق می گیرد. 
آزادواری در خاتمه یادآور شد: شهروندانی که بدهی 
آنها کمتر از ۲۰۰میلیون تومان است با تشخیص 
شهردار منطقه۲۱ می توانند از امکان تقسیط بدهی 
بر اساس نرخ سود سالیانه با مدت زمان پرداخت 
از  ۲۵درصد  نقدی  پرداخت  به  مشروط  ۲۴ماهه 
مبلغ بدهی به عنوان پیش پرداخت بهره مند شوند.

با هدف تامین ایمنی عبور وسایل نقلیه و عابران 
پیاده انجام می شود؛

نصب سیستم روشنایی در ۲4۰۰متر از 
رفیوژمیانی بزرگراه فتح

معاون حمل و نقل ترافیک منطقه۹ از  نصب 
۵۶ عدد پایه روشنایی در طول ۲۴۰۰ متر از رفیوژ 

میانی بزرگراه فتح خبر داد. 
به گزارش امتیاز، فرزاد فرهادیان با اعلام این 
خبر گفت: براساس نتایج مطالعات ممیزی ایمنی 
در راستای کاهش تصادفات در بزرگراه فتح ، تامین 
روشنایی مورد نیاز این بزرگراه که از بدو احداث  
فاقد روشنایی مناسب بوده در دستور کار اداره برق 
رودکی قرار گرفت.وی افزود: با اجرای این پروژه در 
مواقع تاریکی از وقوع تصادفات و حوادث ترافیکی 
به عمل خواهد  فتح جلوگیری  بزرگراه  در محور 
آمد. معاون حمل و نقل ترافیک منطقه۹ عنوان 
داشت: حاشیه بزرگراه فتح حدفاصل میدان فتح 
کاربری های مختلف  دارای  تا پل شیرپاستوریزه 
بوده  و همواره به دلیل فقدان روشنایی کافی به 
یکی از نقاط پرحادثه منطقه تبدیل شده است که 
با پیگیری های مستمر معاونت حمل و نقل ترافیک 
و معاونت فنی و عمرانی منطقه۹ در طول سال 
های متمادی از طریق مراجع ذیربط، خوشبختانه 
پروژه تامین روشنایی این بزرگراه در نیمه دوم دی 
ماه سال جاری توسط اداره برق رودکی آغاز شد. 
فرهادیان اظهار کرد:بر اساس طراحی انجام شده 
۵۶ عدد پایه روشنایی در طول ۲۴۰۰ متر از رفیوژ 
بزرگراه نصب خواهد شد که در حال  این  میانی 
حاضر عملیات نصب فونداسیون های پیش ساخته 
در حال انجام بوده و پیش بینی می شود که تا نیمه 
اول فروردین سال ۹۹، نصب پایه های روشنایی به 

اتمام رسیده و پروژه مورد بهره برداری قرار گیرد.

اجرای طرح حمایت از توسعه کسب و 
کارهای کوچک در منطقه ۱9

از   ۱۹ منطقه  فرهنگی  و  اجتماعی  معاون 
اجرای »طرح حرکت« با هدف حمایت از توسعه 
کسب و کارهای کوچک و مشاغل خانگی خبر داد.

 به گزارش امتیاز، محسن فریدی گفت: این 
طرح در راستای ایجاد در آمدهای پایدار، افزایش 
و  خانگی  مشاغل  گسترش  و  کارآفرینان  انگیزه 
اجرا می  این منطقه  کسب و کارهای محلی در 
کارآفرینان  راستای شناسایی  در  افزود:  شود.وی 
و صاحبان مشاغل خانگی بانک اطلاعاتی از این 
نزدیک  آن  براساس  است که  تهیه شده  مشاغل 
به ۴۰ نفر کارآفرین در نواحی شناسایی شده اند.  

این افراد در زمینه تهیه ترشیجات، ساخت وسایل 
نمد، محصولات طب  با  تزیینی  و عروسک های 
تولید  دستی،  صنایع  زیورآلات،  ساخت  سنتی، 
خیاطی،  خشک،  های  میوه  چرم،  محصولات 
قالیبافی و ... مشغول به فعالیت هستند.فریدی با 
اشاره به برگزاری نشست »طرح حرکت« که امروز 
با حضور جمعی از کارآفرینان و صاحبان مشاغل 
خانگی برگزار شد، اظهار کرد: در این نشست نحوه 
اجرای این طرح و اتصال کارآفرینان به بازار کار 
و  گو  و  مورد گفت  آنان  فروش محصولات  برای 

بررسی قرار گرفت.
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